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Protokół
Z obrad

XXIX Sesji Rady Gminy Chełmno

W dniu 27 maja 2010 roku w godz. Od 10.00 do 10.40 w Urzędzie Miasta w Chełmnie, 
sala  nr  102,  odbyły  się  obrady  XXIX  Sesji  Rady  Gminy  Chełmno  zwołanej  w  trybie 
nadzwyczajnym.

W obradach udział wzięli radni:

Zaproszeni goście:

1. Krzysztof Wypij – Wójt Gminy Chełmno
2. Janusz Wojtaszewski – Sekretarz Gminy;
3. Krystyna Sawicka – Skarbnik Gminy;
4. Anna Woelke – protokolant.

Ad. 1.
Posiedzenie  otworzył  Przewodniczący  Rady Pan Henryk  Krzywdziński  przywitał  obecnych 
radnych i pracowników UG. 
Na podstawie listy obecności (Zał. Nr 1) stwierdził quorum. 
Poinformował, że sesja jest zwołana na wniosek Wójta w trybie pilnym, do porządku (zał. Nr 
2)  Wójt  prosi  by  wprowadzić  jeszcze  jeden  projekt  uchwały  (Zał.  Nr  3)  w  sprawie 
unieważnienia uchwały w sprawie zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty 
należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających gminie Chełmno.
Nikt z obecnych radnych nie zgłosił zastrzeżeń.

Przewodniczący zaproponował by dodatkową uchwałę wprowadzić w punkcie 3, a czynności 
końcowe w pkt 4, przedstawił porządek posiedzenia i poddał pod głosowanie zmianę – wynik 
głosowania 11 „za” na 11 obecnych podczas głosowania,  następnie poddał pod głosowanie 
cały porządek – wynik głosowania 11 „za” na 11 obecnych podczas głosowania.

1. Lech Orzech
2.  Henryk Krzywdziński
3.  Elżbieta Zawal
4. Jan Kaczmarczyk
5. Krzysztof Madej
6. Piotr Trzpil
7. Janusz Jakubowski
8. Zygmunt Urtnowski
9. Kazimierz Pasiński
10.  Mieczysław Urbański
11.  Ewa Szczęch
12.  Zbigniew Kłos
13. Cezary Mikrut
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Ad. 2.
Uchwała w sprawie zmian do budżetu Gminy Chełmno na rok 2010.
P.  Skarbnik  przedstawiła  zmiany,  które  dotyczyły  przeznaczenia  środków  na  tablice 
interaktywne dla klas 1-3 – należy wykazać środki własne. Należy wprowadzić dotację 100 tys, 
na  walkę  ze  skutkami  powodzi.  Wpłynęła  również  dotacja  na  „aktywnych  zawodowo”. 
Zwiększa się wydatki na wydatki związane z nadaniem imienia Szkole Podstawowej w Kolnie, 
wprowadzić należy zmiany w wydatkach GOPS, oraz wydatków na remont Zespołu Szkół w 
Starogrodzie. 
10.15 na posiedzenie przybył P. Jakubowski.
P. Skarbnik dodała,  że należy również wydatki  inwestycyjne na drogę Nowawieś Chełm – 
Górne Wymiary o 160 tys. zł.
P. Przewodniczący dodał, że komisja finansowa zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ja pod głosowanie. Wynik głosowania 12 „za”.

Ad. 3.
Uchwała w sprawie unieważnienia uchwały w sprawie zasad i trybu umarzania, odraczania lub 
rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających 
gminie Chełmno
P. Przewodniczący wyjaśnił, że projekt przedmiotowej uchwały zgodnie z opinią Regionalnej 
Izby  Obrachunkowej  w  Toruniu  winien  zostać  przedłożony  Prezesowi  Urzędu  Ochrony 
Konkurencji i Konsumentów celem zgłoszenia ewentualnych uwag do uchwały. Z uwagi na 
fakt,  iż  zgłoszenia  nie  dokonano,  uchwałę  należy  unieważnić  i  procedurę  legislacyjną 
rozpocząć od nowa.
Nie zgłoszono uwag.
P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ja pod głosowanie. Wynik głosowania 12 „za”

Ad. 4.
Czynności końcowe.
10.30 na posiedzenie przybył P. Piotr Trzpil.
P. Wójt poinformował o sytuacji powodziowej. Fala jest bardzo wysoka, OSP oraz mieszkańcy 
prowadza  dyżury  na  wałach.  Prawdopodobnie  potrawa  to  jeszcze  ok.  tygodnia.  Pomaga 
wojsko, OSP z innych gmin, do pomocy przyjedzie również zawodowa straż z Łodzi.
Woda gruntowa coraz bardziej daje o sobie znać, pola pomału zostają zalane. Potrzebna jest 
karma dla zwierząt z gospodarstw podtopionych.
Rząd ma przeznaczyć pieniądze na zasiłki, które będą wynosiły od 2 do 4 tysięcy zł. Zostały 
uruchomione środki z GOPS dla rodzin poszkodowanych w wysokości  1 tys.  zł.  Sąsiednie 
gminy będą prowadziły zbiórki karmy dla zwierząt.
P. Urbański powiedział,  ze należy poprosić Powiatowy Zarząd Dróg by pozwolili  rolnikom 
wykosić rowy.
P. Urtnowski powiedział,  że w Łęgu i Ostrowiu jest zaorany półtamek, a powinna tam być 
droga.
P. Urbański powiedział, że zgłaszano miejsca do zagęszczenia wału, ale teraz okazuje się cała 
długość wału powinna być zrobiona.
P. Mikrut powiedział,  ze w Nowych Dobrach przez to, ze znajduje się na terenie Parku nie 
można wybierać piasku.

Na tym obrady XXIX Sesji zakończono.
Protokolant
............................
Chełmno, dnia 1.06.2010 roku.
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